
Protokolljustering:

Rapport från ordf. och vice ordf. resa till Göteborg 20/9:
Inkomna skrivelser: Svenska Bordtennisförb. nr 5Angående möjlighetern att inköpa priser till ett planerat lotteri:
Godkännande av utbetalningar för skidsektionens räkning:

Sanktion för tävling arr. av Damsektionen:
Angående förslag till nya stadgar:

Protokoll fört vid Förvaltningsutskottetssammanträde hos Åke Dunér den 22/9 1947.
Närvarande: Sven Larsson Arne Grunander Holger Carlsson Åke Dunér Gunnar Rinman

§ 1.Protokollet från sammanträdet den 11 september upplästes och godkändes.§ 2.Sven Larsson lämnade rapport från sin och Holger Carlssons resa till Göteborg den 20/9 -47 angående förhandlingarna om Hammarbybacken. Preliminärt avtal har uppgjorts med Lindbergs Ingenjörsbyrå om uppförande av ny skidbacke i stället för den gamla vid Hammarby.§ 3.Skrivelsen från Svenska Bordtennisförbundet föranledde ingen åtgärd.§ 4.Kanslisten fick i uppdrag att undersöka möjligheterna för föreningen att inköpa priser förmånligt till ett planerat lotteri om 10.000 lotter.§ 5.Beslöts att för skidsektionens räkning godkänna följande utbetalningar:dels 1.500:- avseende ersättning till entrepenör,som, iordningsställt Hammarbybacken under 1946,dels 887:20 utgörande skuld till Kongsbergs idrottsförening, vilken skuld skulle utbetalas vid anfordran,dels 404:65 avseende räkning till rest.Tattersall; ock skulle sagda ut- S;a 2 .791:85 betalningar komma i betraktande vid skidsektionens statförslag för säsongen 1947 - 48.§ 6.Sanktionerades damsektionens orienteringstävling i samband med ungdomens orienteringsdag den 5 okt. 1947§ 7.Diskuterades förslag till nya stadgar, vilken diskusion beslöts fortsätta vid nästa FU-sammanträde, som skall hållas hos Holger Carlsson måndagen den 29/9 kl. 20.00.§ 8.Avslutades sammanträdet.
Stockholm den 22 september 1947


